
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 1. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 88
I forlængelse af besvarelsen af FOU alm. del – spm. 19 bedes ministeren uddybe, om
hun finder det rimeligt, at danske virksomheder har investeret flere hundrede mio. kr. i at
blive ISO 14001 certificeret, som var påkrævet for at byde på opgaven med at opbygge
tankbiler til forsvaret, når det herefter viser sig, at den vindende virksomhed, Scania, har
indgået en aftale med en underleverandør, Stokota, der ikke er ISO 14001 certificeret og
som dermed ikke opfylder udbudskravene.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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